
Idrettsrådsmøte 17.11.20 

Sted: Teams ☺  

Tilstede: Renate Segtnan, Rune Fromreide Sommer, Jo-Erik Morken Høglien (referent) og Torger 

Fenstad  

 

Saksliste 

1. Planarbeidet for idrett, fysisk akt, friluftsliv. Med innspill fra møte 10.11. 
m/idrettskretsen/fylkeskommunen ang regionale anlegg 

2. Status og utvikling av hjemmeside og ev. FB.-vi konkluderte i forrige møte med å legge ut info 
på kommunens hjemmeside 

3. Hva tenker vi om møte med tema felles basistrening/dialog om bedre koordinering mellom 
idrettene? 

4. Spillemiddelsøknader-gjennomgang 
5. Retningslinjer fordeling av halltid. Erfaringsdeling fra kommende sesongs halltidfordeling 
6. Info fra Idrettskretsen(er det noe fra nyhetsbrevene vi bør drøfte, feks kurs, 

kompensasjonsordninger eller annet) 
7. Coronaretningslinjer og påvirkning på idrettsaktiviteten i Gausdal 
8. Planer om etablering av paintballbane på Linflåa.   
9. Sette opp en møteplan for året 
10. Eventuelt 

 

Referat:  

• Gikk igjennom forrige møte 8.10.2020. Rune sender referat til Renate som legger ut på 
kommunens hjemmeside+sendes ut til medlemslagene 
 

• Sak 1+2. 

Renate går igjennom saker som ble tatt opp på regionrådsmøte arrangert av Innlandet 
Idrettskrets. Referat fra møte kommer, og det ettersendes+legges ut på kommunens hjemmeside 
Idrettsanlegg, basishall → Er det ønskelige med et samarbeid mellom kommunene (Øyer, 
Lillehammer, Gausdal)? Kan være lurt å spille inn ideen til i forb. med revidering av 
kommunedelplanen. Innlandet fylkeskommune vil ta kontakt med nevnte kommuner for å løfte 
saken regionalt. Videre diskuteres hvem skal drifte og ta kostnadene. Hvordan finansieres andre 
anlegg i nabokommunene?  
E-Sport → Lillehammer og omegn e-sport → tatt opp i NIF, har sterkt voksende medlemsantall. 
De hadde et veldig bra LAN-arrangement i høstferien i Gausdal, i samarbeid mellom Gausdal 
freeski og Ungdomsklubben 

Alle kommuner anbefales å jobbe med frivilligmeldingen. Idrettsrådet har etterspurt, og fått 
tilbakemelding om at frivilligmeldingen m/ Handlingsplan sees i sammenheng med  revidering 
kommuneplanens samfunnsdel 
 

 



Revidering av kommunedelplanen: 

 
Våre synspunkter bør komme inn i planen før høring, for å skape reell innflytelse og påvirkning. Vi 
skal formulere et gjennomtenkt forslag (neste idrettsrådsmøte). Hvordan skal  vi sette vårt preg på 
planen og hjelpe kommunen med å nå målene rundt Idrett, fysisk aktivitet og Friluftsliv mm.  
Hvilke idretter vokser? Hvordan skape tiltak for å  senke terskelen for at flere barn kan delta på idrett 
og friluftsliv? Åpen hall er et konkret tiltak, kan man gjøre mer? Det bør framkomme tydelig i 
kommuneplanens handlingsdel, hvem som har ansvar for tiltak i handlingsplanen, samt årlige 
evalueringer mellom involverte parter. Stolpejakt blir tatt opp som en mulig konkret sak som vi kan 
spille inn til kommunen (integrering, lavterskel, enkelt).  

Idrettsrådet vil også fremme synspunkt om at gang og sykkelsti mellom Segalstad bru og Forset bør 
ha 1. prioritet i framtidige vegplaner inn mot fylkeskommunen. 

 

• 3. Felles basistreningssamarbeid → Initierer ikke dette nå, pga Covid-19. Forslag om å legge 
en plan slik at dette kan starte opp neste skoleår 2021/2022.  

• 4. Spillemidler → Idrettsrådet blir involvert på nytt når søknadene skal behandles i 
Fylkeskommunen.  

• 5. Retningslinjer fordeling av halltid → Kjernetid 1 (barneidretten) og kjernetid 2 
(ungdomsidretten).  
Idrett i sesong prioriteres.  
Det bestemmes at de skal tas opp og se på hvem som skal prioriteres og reinskrive 
fordelingskriterier på neste idrettsrådsmøte. 

• 6. Fra Idrettskretsen → Prøveordning der det åpnes for en forenklet tilknytning til norsk 
idrett. En forenkling!  
For klubber med 250.000 brutto omsetning og mellom 10-75 medlemmer. Har vi noen 
klubber som faller innenfor parameterne? Håndbakklubben og Gausdal trekkhundklubb. 
Renate opplyser nevnte klubber om dette. 

• 7. E-kurs fra idrettskretsen «Hvordan drive Coronavennlig idrett» Det finnes også mange 
andre tilgjengelige kurs fra Idrettskretsen+måndelige nyhetsbrev. Renate videresender 
nyhetsbrev til klubbene. 

• 8. Paintball-bane ved Linflåa, i regi av paintballklubben. Planlegger bane i nærheten av der 
annen idrett bedrives. Først og fremst barkeløypa til friidretten som blir påvirket. Torbjørn 
Furuhaugen i kommunen har utarbeidet forslag til retningslinjer, Idrettsrådet synes 
retningslinjene tydeliggjør forutsetningene for bruken av en slik bane i umiddelbar nærhet til 
annen idrettsaktivitet og ferdsel på en god måte. 

• 9. Møteplan . Vi setter opp nytt møte etter jul når vi får dato for revidering av 
kommunedelplan for idrett, fysisk aktivitet. I mellomtiden har vi mailutveksling om 
høringsinnspill til kommuneplanens samfunnsdel. 
 
 

 


